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Referat af Haveudvalgsmøde i Afd. 13 

tirsdag den 22.9.2020 kl. 9.00 

i selskabslokalet, Holger Brodthagensvej 163 

 

 

Deltagere: Joan Vedel, Kiss Vognsvend, Tommy Jensen, Tina Dieu, Gitte 

(ejendomsfunktionær), og Kent Van Heesch (inspektør)  

 

 

Følgende blev debatteret og besluttet: 

Indkomne forslag: 

 Haveudvalget bakker ikke op om at etablere en lille flisebelagt terrasse med 

læhegn på plænen ud mod CELF (forslag 8, afdelingsmøde 2020). Udvalget 

frygter, at de unge fra CELF vil okkupere der. 

 Udvalget mener, at pladserne med borde-/bænkesæt bliver brugt, men de er 

ikke optaget hele tiden. Der sidder ofte beboere, som griller og hygger. (forslag 

9, afdelingsmøde 2020) 

 Der er indkommet et ønske om en terrasse med borde-/bænkesæt ved 

ældreboligerne. Der bliver etableret en lille fliseterrasse med borde-/bænkesæt 

på plænen foran de 4-vær. boliger, hvor beboere fra både ældreboliger og de 4-

vær. har fri adgang. 

Afdelingens beplantning: 

 Træerne ved afdelingens flagstang er grimme pga. sygdom. De bliver fjernet. 
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 3 træer, som står ud til vejen imod CELF, er gået ud og bliver erstattet af 

birketræer, så den røde tråd i beplantningen fastholdes. 

 Et træ midt på græsplænen ved P2 er gået ud og bliver fjernet. 

 Træerne på græsplænen ved ældreboligerne bliver beskåret i august. 

 Der er kommet en henvendelse fra en beboer om, at nyplantede Japansk 

Kirsebær er gået ud. Udvalget gennemgik flere af træerne. De får gødning til 

foråret og er 3 års tid om at etablere sig, så vi skal væbne os med lidt 

tålmodighed m.h.t. blomstring. 


